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Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
T.a.v. de Minister voor Natuur en Stikstof
Mw. Ch. van der Wal-Zeggelink 

Ulvenhout, 9 juni 2022

Betreft: Internetconsultatie Konijn en Haas

Geachte Minister,

De Koninklijke Nederlandse Vereniging voor Natuurtoezicht staat al sinds 1911 in voor de belangen 
van alle handhavers en toezichthouders in het buitengebied. Tot de disciplines van onze leden behoort 
ook de functie van jachtopzichter. Uit hoofde van deze veelzijdige rol die onze leden spelen in het 
buitengebied, reageren wij graag op uw voornemen om de jacht op het konijn landelijk en op de haas 
in de provincies Groningen, Limburg en Utrecht in het komende jachtseizoen niet te openen.

Een jachtopzichter staat midden in de wereld van de jagers en alle gebruikers van het buitengebied. 
Niet als direct belanghebbende van de benuttingsjacht, maar als de partij die volwaardig toeziet op en 
bijdraagt aan het in stand houden van de biodiversiteit van flora en fauna in het buitengebied. Daartoe 
geven we uitvoering aan jacht en beheer, bestrijden we stroperij en zijn we een aanspreekpunt en 
vertrouweling voor de bewoners.

Een constructieve verstandhouding met de Faunabeheereenheden, de wildbeheereenheden en de jagers 
zelf is daarbij van het grootste belang. Het is een samenspel dat alleen werkt als alle partijen optimaal 
met elkaar samenwerken. Jagers zijn daarbij onze partners: het zijn ogen en oren in het veld, ze doen 
mee aan wildtellingen en nemen initiatieven om de biodiversiteit te bevorderen.

Belangrijk is het besef dat het hier niet om beheer, ofwel het praktisch ingrijpen in de wildstand op 
basis van een ontheffing omdat er bijvoorbeeld overlast ontstaat. Het gaat in deze kwestie om de jacht, 
het oogsten uit de natuur, dat onderdeel uitmaakt van een eeuwenoude traditie die ook diep verweven 
zit in de cultuur van het jachttoezicht.

Als hier een einde aan komt, betekent dat een einde aan deze traditie en cultuur, om redenen die de 
Koninklijke Nederlandse Vereniging voor Natuurtoezicht onmogelijk kan onderschrijven. Bezien 
vanuit onze expertise is het schrappen van konijn en haas van de wildlijst een onnodige, eerder op 
emotionele gronden genomen maatregel, gezien de wildstand. Juist de plaats op de wildlijst motiveert 
immers alle betrokken partijen om deze wildsoorten zorgvuldig te tellen, en alleen te oogsten waar dat 
ook uit ecologisch oogpunt verantwoord is. Dit is wat de huidige praktijk in feite optimaal maakt.

Daarom sluit de Koninklijke Nederlandse Vereniging voor Natuurtoezicht zich aan bij het pleidooi om 
het konijn en het haas niet van de wildlijst te schrappen.

Hoogachtend,
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Rolf Overdiep
Voorzitter van de Koninklijke Nederlandse Vereniging voor Natuurtoezicht


